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Gunnar Carlsson  

 
 Lola Carlsson 

 

Ordförande  Justerare 
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§ 1 Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare 

Gunnar Carlsson och Lola Carlsson valdes att justera 

protokollet. 

 

§ 3 Presentation av ny sekreterare 

Aminda Sörhus, ny sekreterare för rådet, presenterade sig för rådet 

och hälsades välkommen av rådets medlemmar. Rådet tackade 

Gunilla Olsson för hennes insatser som sekreterare. 

§ 4 Besök av förvaltningens kommunikatör 

Sandra Lind, kommunikatör, informerade om yrkesrollen och 

stadsdelens kommunikation, både den interna och den externa och 

de olika kanalerna som finns för det: webbplats, månadsannons i 

lokaltidningen och via sociala medier. Pensionärsrådets folder med 

information har uppdaterats och en webbplats med länkar till 

protokollen har skapats. Rådet diskuterade hur man når ut till 

pensionärer. 

Information om Trekantens dag. Sekreterare ska skicka ut 

information om aktiviteten till medlemmarna i rådet. 

Nämnden har önskat ett Medborgarmöte. Det ska nu planeras och 

har temat ”Må bra på äldre dar”. Förslag på dag och tid är 13 juni 

kl. 16.30 i Axelsbergs aktivitetscenter. Rådet önskar att 

Seniorhälsan på Medborgarmötet informerar om fallolyckor och hur 

dessa undviks. 
 

Rådet tackar Sandra för informationen. 

 

§ 5 Anmälan av protokoll 

Pensionärsrådet har tagit del av följande protokoll: 
 

1. Stadsdelsförvaltningens pensionärsråds 
Protokoll 2018-03-07 

 
2. Stadsdelsförvaltningens funktionshinderråds 

Protokoll 2018-03-08 
 
3. Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) 

Protokoll 2018-03-20 
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4. Hägersten Liljeholmen Stadsdelsnämnd 
Protokoll 2018-03-15 

 

1.Stadsdelsförvaltningens pensionärsråds Protokoll 2018-03-
07 

 

Återkoppling om fallskador: Marja Kammouna rapporterar att 

frågan är ställd. Rådet väcker frågan om att ha information om 

Seniorhälsa-gruppen på medborgardagen? Marja återkommer i 

frågan. 

 

2.Stadsdelsförvaltningens funktionshinderråds Protokoll 
2018-03-08 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

3. Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) 
Protokoll 2018-03-20 

 

§7 Underlag budget 

Rådet stödjer KPRs yttrande. 

 

§9 Rapport äldreombudsmannen. 

 

Rådet ber sekreterare att undersöka om rapporten kan delges rådet.  

 

Rådet stödjer KPRs yttrande. 

 

§21 Brukarundersökning 2018 

 

KPR är skeptisk till de mätmetoder som finns och rådet delar 

ifrågasättandet. Rådet stöder KPRs uttalande. 

 

4. Hägersten-Liljeholmen Stadsdelsnämnd Protokoll 2018-
03-15 

 

§ 3 Lokal 

Rådet stödjer oppositionens reservation, med tillägget att 85 år bör 

ändras till 80år. 

 
Rådet ber sekreteraren att ta fram siffror på kostnader för olika 

typer av boenden. 
 
§ 24 Varför ökar avslagen till äldreboenden i Hägersten-

Liljeholmen 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (5)  

Fel! Ingen text med angivet format i 

dokumentet. 

 

 

Rådet ber sekreterare om att skicka ut kopia på skrivelsen till rådet. 

 

§ 6 Ärenden till stadsdelsnämnden 

 

§2 Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021. 

Rådet önskar att förvaltningen ska öka beläggningsgraden på 

servicelägenheter genom att tillämpa en generösare 

biståndsbedömning. 

 

Rådet diskuterar servicehusen inom stadsdelen och hur de har sett ut 

under åren. Kastanjen (seniorboende) kommer öppna till sommaren. 

Rådet önskar ett studiebesök på Kastanjen.  

 

Utegym 

Rådet önskar att gym för äldre som planeras ska ligga i 

Aspuddsparken vilket i ärendet bedömts som olämpligt utan att 

ange någon orsak till detta. 

 

Vinterväghållning 

Rådet poängterar att Vinterväghållning är viktigt för att minska 

fallolyckor.  

 

Rådet önskar en utredning av demografiutvecklingen och dess 

konsekvenser. Enligt tabellen kommer det finnas dubbelt så många 

personer i åldersgrupp 80-89 och 90-100 om tio år. 

 

§ 3 Kartläggning av hälso- och sjukvårdsinsatser 

Rådet önskar att, på sidan sju, dela upp siffrorna för antalet avlidna 

under året i kategorierna ”boende på serviceboende” och ”boende 

på vård- och omsorgsboende”. 

 

 

§ 7 Aktuella och kvarstående frågor  

 

Förtroenderåden 

Diskussion om förtroenderåden vid vård och omsorgsboende som 

i nuläget inte är aktiva.  

Marja Kammonua fick uppdrag att ta fram ett förslag för andra 

former för samverkan. 
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Frågor till mötet med politikerna den 24 maj 

Rådet beslutar att ordförande sammanställer frågor och skickar till 

sekreterare senast 25 april. 

§ 8 Aktuell information från förvaltningen 

Marja Kammouna, avdelningschef Äldreomsorg, informerade om: 

 

 Möte med Micasa, ett fastighetsbolag som äger och 

förvaltar Stockholms stads omsorgsfastigheter. En 

planeringsgrupp har skapats för att planera hur 

äldreboenden ska rustas upp gällande belysning och 

vitvaror.  

 På Axelsberg vård- och omsorgsboende pågår 

genomlysning efter ledningsbyte gällande bemötande 

och personalplanering. Arbete pågår med rutiner och 

riktlinjer. 
 

§ 9 Övriga frågor 

Fråga från rådet: Varför finns inte rehabiliteringsboende i 

stadsdelen? 

Marja Kammouna svarar att det är landstinget som har ansvar för 

området. 

 

§ 10 Nästa möte: 

2018-05-16 kl. 13.00 

 

 

 

 


